
Bestyrelsesmøde AAGS  

Dato: 03.10.2024 

Deltagere: Henriette, Rikke, Anette og Kristine 

• Godkendelse af referat og dagsorden 

Referat og dagsorden godkendt 

 

• Nyt fra juniorudvalget 

Intet nyt 

Der arbejdes på at få samlet gaver til en tombola til Halloween spring, som juniorudvalget står for.  

 

• Nyt fra springudvalg 

Michala har taget ansvaret for årets Jokerspring som bliver afholdt d. 13/12-2024.  

Springudvalget opfordrer alle medlemmer til at hjælpe til Halloweenstævnet.  

Vi gennemgår ansøgte stævner for kvartal 2 og 3 2025.  

Årets klubmesterskab bliver afholdt d. 7/12-2024, sammen med D-stævne.  

 

• Nyt fra dressurudvalg 

Der bliver afholdt D stævne inkl. Klubmesterskab og C stævne i dressur i november.  

Der er søgt D stævner i juni og september 2025.   

 

• Nyt fra cafeteriaudvalget 

Vi afventer elektriker til rep. af opvaskemaskine.  

 

• Nyt fra regnskab 

Vi opfordrer alle til at huske betaling af centerkort.  

Grundet prisstigninger hos Beierholm, undersøger vi muligheden for anden regnskabshjælp.   

 

• Nyt fra Grimbühler 

Intet nyt 

 

• Nyt fra DRF/D4 

Vi har drøftet konflikten i DRF-bestyrelse, og indgiver begæring om ekstraordinært 

repræsentantskabsmøde.  

 

  

 



• Emner til drøftelse 

Ridehusbunde:  

Ridehusbunden i det nye ridehus bliver lavet i uge 41/42.  

Ridehusbunden i det gamle ridehus bliver fyldt op efter Halloween stævnet, men rettet af inden.  

Det er stadig et stort problem med opsamling af hestepærer i ridehusene. Der oprettes en 

meningsmåling blandt medlemmerne, om hvad konsekvenserne skal være ved manglende 

opsamling. (Det er medlemmer selv der kommer med forslag) 

Microsoft Licens: 

Der indkøbes Office lincenser.  

Info til bestyrelsen: 

Bestyrelsen vil gerne informeres om aktiviteter i klubben.  

Nye arrangementer: 

Shetlænderne afholder dommerkursus d. 24/11-24.  

Vaskemaskine og tumbler 

Det er besluttet at afhænde vaskemaskinen og tumbler, da det økonomisk ikke hænger sammen.  

Automater 

Det er besluttet af afhænde kaffemaskine og slikautomat.  

Internet 

Det er besluttet at skifte internetudbyder fra Fibia til Telia, da det er væsentligt billigere.  

Et par ord om bestyrelsen 

Dækkenservice 

Vi opfordrer til at vores medlemmer benytter sig at tilbuddet, når vaskemaskinen bliver solgt.  

Hesteeftersyn 

Aflyses pga. manglede opbakning.  

 

• Evt. 

Næste møde afholdes d. 12.11.2024 kl.: 18:30 

 


